
Verslag schoolraad 7 februari 2023 

Aanwezigen: 
Nicole Verhoeven, Sofie De Hondt, Tamara Elsen, Petra Rens, Sarah Tresignie, Kimberley Devriendt, 
Schepen Karin Jiroflée 
 
Verontschuldigd: Leen Vanderper, Sandra Vanberlamont 

Agendapunten: 

· Goedkeuring verslag:  OK 

· Goedkeuring agenda:  OK 

· Telling 1 februari 2023: 
 

Tabel met de leerlingenaantallen: 

 Vestigingsplaats 1. ’t Haegje  
 

2. Klimop 

Aantal LS: 136 KS: 84 119 

  + 1 leerling aan 
coëfficiënt 1,5 = 137 

    

 In totaal 339 leerlingen. 

 Ten opzichte van het schooljaar voordien is dit een stijging van: 

Kleuterschool  + 5 kleuters ( voorheen 79 ) 

’t Haegje  + 4 leerlingen ( voorheen 132 ) 

Klimop  - 1 leerling (voorheen 120 ) 

 Totaal   + 8 leerlingen    

 
 
· Veiligheid ( waaronder verkeersveiligheid ) 
- Algemene veiligheid: 
Er worden mooie stappen gezet om de algemene veiligheid op school in een structureel overleg in te 
plannen.  Dit dankzij de aanstelling van een nieuwe aansturing van dienst uitvoering.   
De technische kennis die hij bezit helpt de werkmannen en de school om dingen aan te pakken die 
structureel nazicht, onderhoud en herstel nodig hebben. Er wordt dan een realistische planning 
opgesteld om dit gedaan te krijgen en teruggekoppeld naar de preventie-adviseur. 

- Verkeersveiligheid: 
Stand van zaken ‘t Haegje:  

• Periodiek loopt er toch nog eens een melding binnen van een ouder die de verkeersonveilige 
situaties ter hoogte van de parking aankaart en vraagt of hier niets aan gedaan kan worden.  
Bezorgdheden gaan vooral om de vele bewegingen die bestuurders maken in het bijzijn van 
de voetgangers en fietsers en het feit dat kinderen daardoor niet goed zichtbaar zijn (te klein 
van gestalte in combinatie met de hoogte van de haag).   
Dit wordt ook telkens met het schoolbestuur en dienst mobiliteit opgenomen.   
Gezien het openbare karakter van de parkeerplaats ligt dit moeilijk naar handhaving.  



• Er blijven ouders langs de kant van de Breughelwijk tot aan de schoolpoort rijden om hun 
kind ‘af te zetten’. In de loop van de maand december was hier zeer periodiek toezicht op 
door de wijkagent.  Ouders werden aangesproken en aangemaand om de wagen te 
verplaatsen. 

Stand van zaken Klimop:  

• Omleiding wegens werken Wespelaarsesteenweg-Dijkstraat:  
Geen laatkomers op school à Ouders werden door de directie per mail verwittigd voor 
mogelijke verkeershinder + duidelijke en tijdige communicatie vanuit de gemeente. 

 
· Duurzaamheid 
Gemeente Haacht investeert in duurzame energie en zal daarom op 5 gemeentelijke gebouwen 
zonnepanelen plaatsen.  De daken van 't Haegje maken daar deel van uit, met meer specifiek de 
daken van blok 3/4 en de turnzaal.  Er wordt bekeken hoe een ceremonieel moment van 
symbolische eerste paneellegging kan plaatsvinden in aanwezigheid van een kinderschepen en dit 
nog voor einde schooljaar.  De eigenlijke plaatsing van de installatie zou voorzien zijn tijdens de 
zomervakantie. 
 
· Vrijwilligers 
Tamara vertelde vorige keer over het opnemen van de vrijwilligers van de school in een 
vrijwilligersstatuut en het verder trachten aan te trekken van mensen die binnen de school een 
handje komen helpen.   

Het schoolbestuur doelt dan op mensen die tijdens de middagpauze kunnen komen ondersteunen.  
Daarnaast zijn ook mensen voor huiswerkbegeleiding, voor het aanbrengen van de Nederlandse taal 
en het leren lezen meer dan welkom. 

Om hen in de kijker te zetten namen enkele van de huidige vrijwilligers deel aan een interview dat in 
een publicatie van Hecht Haacht of het vrijwilligerskrantje gepubliceerd zal worden. 

Om nog meer schoolvrijwilligers aan te kunnen trekken zullen Tamara en Eva op zaterdag 4 maart 
een standje bemannen tijdens de vrijwilligersbeurs en dit met als doel schoolspecifieke vrijwilligers 
te enthousiasmeren en aan te kunnen trekken. 
 
· Varia en rondvraag:  
- Petra:  Mail ontvangen van Sport Vlaanderen ivm de sportklassen. Men vraagt te kiezen voor een 
uitstap die 3 óf 5 dagen duurt. (Jarenlang gingen de zesdeklassers 4 dagen lang weg).  
Petra zal een offerte aanvragen en vervolgens de mogelijkheden bekijken, rekening houdend met de 
maximumfactuur. 
 
- Tamara:  Aanmelding leersteuncentrum:  
                   Feedback m.b.t. ‘nieuw’ ondersteuningsnetwerk 2023-2024: 

- Info eind december 2022: 
Vanaf volgend schooljaar starten de LeerSteunCentra: het vernieuwde 
ondersteuningsnetwerk. Er zou in elke provincie minstens één leersteuncentrum vanuit 
OVSG opgericht worden. Mogelijks wordt voor onze scholengemeenschap het 
leersteuncentrum in Vilvoorde het dichtstbijzijnde. De vraag werd gesteld of we als 
scholengemeenschap best bij hetzelfde leersteuncentrum aansluiten of dat elke school voor 
zichzelf bekijkt wat de beste keuze is. Hierbij speelt zeker mee dat de scholen ondertussen 
toch wel een binding hebben met de huidige ondersteuners en daar waar die binding stevig 
is wordt die niet graag losgelaten. We houden dit verder in beraad en de komende maanden 
zullen we hierover zeker nog verder geïnformeerd worden. 
 



- Info begin januari 2023: 
Voor de definitieve implementatie van het leersteundecreet wachten we nog steeds op het 
advies van de Raad van State en een nieuwe goedkeuring door de Vlaamse regering. 
Ondertussen is er al heel wat beweging in het veld. Er zullen 9 leersteuncentra voor het 
gemeentelijk en stedelijk onderwijs (LSC) worden opgericht: 

• LSC Gemeentelijk en stedelijk onderwijs West-Vlaanderen BOOST 
• LSC Gemeentelijk en stedelijk onderwijs stad Gent 
• LSC Gemeentelijk en stedelijk onderwijs regio Dender  
• LSC Gemeentelijk en stedelijk onderwijs Beveren De Horizon  
• LSC Stedelijk Leersteuncentrum Antwerpen 
• LSC VGC Kasterlinden 
• LSC Gemeentelijk en Stedelijk onderwijs Vilvoorde VONC 
• LSC Gemeentelijk en Stedelijk onderwijs regio Kempen KOSMOS 
• LSC Gemeentelijk en stedelijk onderwijs regio Limburg 

In februari moet elke school voor gewoon onderwijs kiezen met welk leersteuncentrum ze 
vanaf volgend schooljaar willen samenwerken. Momenteel worden er infosessies 
georganiseerd voor de scholen zodat zij tegen 1 maart een beslissing kunnen nemen. De 
modellen van gemeenteraadsbeslissing en collegebeslissing tot aansluiting bij een 
leersteuncentrum vind je terug op het extranet OVSG.  

 
- Info midden januari 2023: 

We zitten momenteel in een vreemde situatie. Enerzijds zal OVSG kortelings infosessies 
organiseren over de LSC die ze zelf opzetten, maar het overleg met de organiserende 
gemeenten is nog niet helemaal afgerond waardoor de info die we al onderhands verkregen 
nog niet als sluitend mag beschouwd worden. Anderzijds is er de benadering vanuit LSC CO 
(evolutie van ONW CO) om de engagementen voor de volgende periode al aan te gaan…  
In de poging van OVSG om ‘Vlaanderen-dekkend’ te zijn is echter gebleken dat er voor de 
regio Aarschot (waar onze scholen zouden onder ressorteren) geen enkel bestuur bereid 
gevonden werd om de organisatie op zich te nemen. Vanuit de regio Vilvoorde wordt onze 
regio als ‘te veraf’ beschouwd waardoor wij een ‘blinde vlek’ worden op de OVSG-kaart en 
er dus van daar uit geen aanbod zal kunnen gedaan worden.  
Aangezien er zeker een tevredenheid is over de werking met het huidige 
ondersteuningsnetwerk lijkt het aldus het meest aangewezen om ook verder in zee te 
blijven/gaan met het toekomstige LSC CO en dat engagement te bestendigen. 

è De schoolraadleden kunnen zich erin vinden om al een principieel akkoord uit te spreken, 
globaal genomen bij het huidige leersteuncentrum aangesloten te blijven en dit volgens de 
argumenten ‘tevredenheid, herkenbaarheid en nabijheid’ en los van een eventuele 
aanpassing (uitbreiding) van regio en/of naamaanpassing. 

 
· Volgende vergadering:  20 juni 2023 in ‘t Haegje 
 
 
Verslag: Tamara en Sofie 


